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Abstract (en)
[origin: US4797905A] The invention relates to an X-ray generator including a controller for the dose rate. In order to enable universal use of this
controller for different types of examination, use is made of a sampling controller in the form of a microprocessor system. There are provided
memories in which the sampling frequency and the adjustment functions are stored for the various types of examination as well as the programs on
the basis of which the sampling controller calculates the adjustment values for the various types of examination.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Röntgengenerator mit einem Regler für die Dosisleistung. Um diesen Regler universell für verschiedene
Untersuchungsarten einsetzen zu können, wird als Regler ein durch ein Mikroprozessorsystem gebildeter Abtastregler verwendet. Es sind Speicher
vorgesehen, in denen für die verschiedenen Untersuchungsarten die Abtastfrequenz und die Stellfunktionen abgelegt sind sowie die Programme,
nach denen der Abtastregler für die verschiedenen Untersuchungsarten die Stellgrößen berechnet.
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